
PROTOKÓŁ NR XXVII/08
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

30 grudnia 2008 roku
o godz.10:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie,
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radni powiatowi – nieobecni,
• kierownicy referatów i jednostek budżetowych,
• sołtysi wsi (nieobecni:  sołtys Giżyna Leszek Tymniuk, sołtys Kawcza Roman Gil,  sołtys  

Sowin  Andrzej  Biernat,  sołtys  Szemzdrowa  Dariusz  Polaszek,  sołtys  Wydartowa  I  
Wieńczysława Barteczka),

• Przewodniczący  Zarządów  Osiedli  Nr  1  i  Nr  2  w  Bojanowie,  (nieobecny  Henryk 
Piotrowski),

• członkowie Izby Rolniczej, (Marcin Mróz nieobecny)
• przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Do pkt 1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia XXVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący Stanisław 
Tomiczak.  Powitał  wszystkich  uczestników  sesji;  po  czym  stwierdził,  że  na 
piętnastoosobowy,  ustawowy skład  rady,  w  sesji  uczestniczy  15  radnych,  jest  ona  zatem 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do pkt 2. Przedstawienie porządku obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący obrad zadał pytanie: „czy do przedstawionego porządku obrad są inne  
propozycje?”
Burmistrz wystąpił z wnioskiem aby do porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
Radni pozytywnie opowiedzieli się za wnioskiem Burmistrza, który został przyjęty 
piętnastoma głosami „za”. W związku z powyższym porządek sesji przedstawia się 
następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu nr XXVI/08 z sesji odbytej w dniu 22 grudnia 2008 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) planu pracy Rady Miejskiej na 2009 rok,
2) przystąpienia  do  sporządzenia  planu  miejscowego  zagospodarowania 

przestrzennego terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy 



i  inne  formy  zagospodarowania,  położonych  w  obrębie  wyznaczonych 
obszarów gminy Bojanowo wraz z lokalizacją elektrowni wiatrowych,

3) zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Powyższy porządek sesji został przyjęty piętnastoma głosami „za”.

Następnie, pod kierownictwem Pani mgr Marii Gościniak – nauczyciela Gimnazjum 
w Bojanowie – wystąpiły Klaudia Domaniecka i  Karolina Krzyżaniak ze Szkolnego Koła 
Krajoznawczo  –  Turystycznego  PTTK  „WŁÓCZYKIJE”  z  prezentacją  o  tematyce 
ekologicznej. Uczennice Gimnazjum przeprowadziły wśród młodzieży i dorosłych ankietę na 
temat  ochrony środowiska  naturalnego,  a  jej  wyniki  zostały  przedstawione  w  prezentacji 
multimedialnej.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Pan  Stanisław Tomiczak  podziękował  za  przedstawienie, 
oraz obiecał,  ze gmina będzie się starać w jeszcze większym stopniu chronić środowisko 
naturalne.

Do pkt 3. Przyjęcie protokółu Nr XXVI/08 z sesji odbytej w dniu 22 grudnia 2008 roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji odbytej w dniu 22 grudnia 2008 roku nie zgłoszono 
żadnych uwag, powyższy protokół przyjęto bez odczytywania.

Do pkt 4. Zapytania radnych.  .  

Pytań nie było.

Do pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  Stanisław  Tomiczak  przedstawił  informację  dotyczącą  działań 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym:

- udział  w  spotkaniu  wigilijnym  z  pracownikami  urzędu  i  jednostek 
organizacyjnych,

- przygotowanie dzisiejszej sesji.

Pytań do powyższej informacji nie było.

Do pkt 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym 
i o wydanych zarządzeniach.

Burmistrz poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wydał żadnych zarządzeń, oraz:
- brał  udział  w  spotkaniu  wigilijnym  z  pracownikami  urzędu  i  jednostek 

organizacyjnych,
- uczestniczył w spotkaniu opłatkowym z członkami KSM.

Pytań do powyższej informacji nie było i została przyjęta piętnastoma głosami „za”.



Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) planu pracy Rady Miejskiej na 2009 rok,

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  projekt  uchwały  został  dostarczony 
radnym wraz z zaproszeniami na sesję. Uwag do projektu nie wniesiono. Następnie odczytał 
projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.
Uchwała została przyjęta piętnastoma głosami „za”.
Uchwała stanowi załącznik nr 2

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
2) przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania
przestrzennego terenów obejmujących rolniczą przestrzeń produkcyjną, lasy 
i inne formy zagospodarowania, położonych w obrębie wyznaczonych obszarów 
gminy Bojanowo wraz z lokalizacją elektrowni wiatrowych,

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  projekt  uchwały  został  dostarczony 
radnym wraz z zaproszeniami na sesje.
Burmistrz  poinformował  radnych,  że  plan  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego 
terenu jest przygotowywany na wniosek firmy DOMREL i zostanie przez nią sfinansowany.
Radny Pan Krzysztof Skupin zapytał, kiedy rozpocznie się budowa elektrowni wiatrowych
i gdzie.
Burmistrz  odpowiedział,  że  w  pierwszym  półroczu  przyszłego  roku  planuje  się  budowę 
dwóch elektrownie w okolicach Golinki.
Radny Pan Jan Mardas zapytał ile będzie w sumie wybudowanych elektrowni wiatrowych.
Burmistrz odpowiedział, że około 24.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  projekt  uchwały  i  przystąpiono  do 
głosowania.
Uchwała została przyjęta piętnastoma głosami „za”.
Uchwała stanowi załącznik nr 3.

Do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
3) zmian w budżecie gminy na 2008 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Stanisław Tomiczak poprosił Panią Skarbnik 
o przedstawienie zmian w uchwale budżetowej na 2008 rok.
Pani Skarbnik przedstawiła w uzasadnieniu uchwały, że nastąpiło zwiększenie dochodów 
z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, oraz zwiększenie na tę 
samą kwotę wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi, a także przeniesienie wydatków 
między paragrafami w Szkole Podstawowej w Golinie Wielkiej w wydatkach bieżących na 
wydatki inwestycyjne na monitoring szkoły.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.
Uchwała została przyjęta piętnastoma głosami „za”.
Uchwała stanowi załącznik nr 4.

Do pkt 8. Odpowiedzi na zapytania radnych.

W związku z tym, iż nie było zapytań radnych przewodniczący obrad przeszedł do kolejnego 
punktu sesji.



Do pkt 9. Wolne głosy i wnioski.

Radny  Pan  Jarosław  Bartkowiak  podziękował  Burmistrzowi  Bojanowa  za  zamontowanie 
progów zwalniających w Golinie Wielkiej.
Burmistrz powiedział, że przekaże podziękowania do Powiatowego Zarządu Dróg.
Radny Pan Jan Kubis w imieniu SAW złożył życzenia noworoczne.

Do pkt 10. zakończenie.

W związku  z  wyczerpaniem się  przewidywanego  porządku  obrad  Przewodniczący  złożył 
wszystkim życzenia noworoczne, podziękował za przybycie i o godz. 10.55 zakończył XXVII 
sesję Rady Miejskiej.

Protokólant:
Wojciech Wielebski


